
 

 

 

Jüri Gümnaasiumi 25.01.2023 toimunud hoolekogu koosoleku protokoll 

Osalejad: Liina Altroff, Kristel Kook-Aljas, Marko Järve, Marianne Rannik, 

Marianne Kink, Marika Avloi, Marju Randlepp, Jaanus Kikas, Katri Liiv, Priit Pallum 

Puudus: Marko Leppik 

 

       

Päevakord 

1. Gümnaasiumisse sisseastumise kord 

Koolidirektor tegi ülevaate uuendatud dokumendist „Jüri Gümnaasiumi 

gümnaasiumiastmesse õpilaste vastuvõtmise tingimused ja kord“.  Olulisemad 

muudatused puudutavad 10. klassi sisseastumist ARNO ja EIS-i teenuseid 

kasutades. Hoolekogu kiitis muudatused heaks. Dokument pannakse kooli 

kodulehele. 

2. Jüri Gümnaasiumi 2023. aasta eelarve 

Kooli direktor tegi detailse ülevaate JG 2023. aasta eelarvest. Lühikommentaarid 

eelarve kohta: 

• Fookuses on õpetajate palkade tõstmine. 

• Paaril eelmises aastal tehti suuremaid investeeringuid IT-valdkonda ja 

see üldiselt vastab vajadustele. 

• Tähelepanu pööratakse ka õpetajate ja meeskonna koolitusele. 

• Olulisematest õppetööd puudutavatest valdkondadest jäid sel aastal 

eelarvest välja tööõpetuse tisleripingid (8 tk) ja õppeköögi sisustus koos 

tehnikaga. 

• Direktor on esitanud mitmeid taotlusi ka riiklikest ning EL-i fondidest 

toetuste saamiseks. 

 

Jüri Gümnaasiumi eelarve on Rae vallavolikogu poolt kinnitatud. 

 

 

 

 

Protokollis Priit Pallum 


